
B-RM.0002.4.2018

Protokół z Protokół z LL Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi

z dnia z dnia 18 kwietnia 18 kwietnia 2018 r.2018 r.

 Tryb zwołania: art. 20 ust. 1  ustawy o samorządzie gminnym 
 Zwołujący:  Przewodnicząca Rady  Jolanta Moćko
 Prowadzący obrady: Jolanta Moćko
 Porządek obrad  w załaczeniu. 
 Czas trwania posiedzenia  od 17.00 –  19.45
 Frekwencja Radnych: 21 radnych obecnych  
 Najwyższe Kierownictwo Urzędu : 
1. Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec,
2. Z-ca Burmistrz Elżbieta Dmitruk,
3. Z-ca Burmistrza Beata Zawiła,
4. Skarbnik Miasta- Urszula Polak Wałek.
5. Naczelnik wydziału  Finansowo - Budżetowego Bogusława Tanhojzer 
6. Radca prawny 
7. Naczelnicy
8. Dyrektorzy 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie  jej prawomocności.

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

3. Przyjęcie protokołu z sesji  z dnia 21 marca 2018r.

4.       Informacje Burmistrza dla Rady Miejskiej: 
5. (B – Or. 0057.3.2018)

Informacja międzysesyjna za okres od 6 marca do 28 marca 2018r
6.

Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

Komisja Polityki 
Społecznej Zdrowia
i Bezpieczeństwa 

7.
Sprawozdanie  z  Gminnego Programu Przeciwdziałania  Narkomanii  za
2017 rok  

Komisja Polityki 
Społecznej Zdrowia
i Bezpieczeństwa 

8. Sprawozdanie z Realizacji w 2017 roku Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla 
Miasta Czeladź na Lata 2016 – 2020 

Komisja Polityki 
Społecznej Zdrowia
i Bezpieczeństwa

Temat Sesji  z planu pracy Rady Miejskiej

9. Sprawozdanie z realizacji zadań inwestycyjnych za 2017 rok                     Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej

10. Ocena stanu Bezpieczeństwa i porządku w mieście Komisja Polityki 
Społecznej Zdrowia
i Bezpieczeństwa

Projekty uchwał do rozpatrzenia:

11. Projekt Nr 68
w sprawie: zmian w Budżecie Miasta Czeladź na 2018 rok

Komisja Finansowo
Budżetowa

12.
Projekt Nr  69
w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 
2018 -2030 

Komisja Finansowo
Budżetowa

1/17



B-RM.0002.4.2018

13.
Projekt Nr 55
w sprawie: odwołania Skarbnika Miasta Czeladź 

14.
Projekt Nr  56
w sprawie: powołania Skarbnika Miasta Czeladź 

Przerwa 40 minut

15.
Projekt Nr 47 
w sprawie: przyjęcia rocznego sprawozdania z realizacji zadań z zakresu
wspierania rodziny w 2017 roku

Komisja Polityki 
Społecznej, 
Zdrowia i 
Bezpieczeństwa 

16.
Projekt Nr 49
w  sprawie:  przyjęcia  Raportu  z  realizacji  Miejskiej  Strategii
Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  dla  Miasta  Czeladź  na  lata
2016-2022 za rok 2017.

Komisja Polityki 
Społecznej, 
Zdrowia i 
Bezpieczeństwa

17. Projekt Nr 57
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Gminy  Czeladź  do
współpracy  partnerskiej  oraz  wspólnej  realizacji  projektu
,,EKOLOGICZNE GMINY: BOBROWNIKI,  CZELADŹ I  WOJKOWICE –
ETAP 1”

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej

18.
Projekt Nr 48
w  sprawie:  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Gminy  Czeladź  do
partnerstwa z Powiatem Będzińskim oraz udzielenia pomocy finansowej
dla  Powiatu  Będzińskiego  na  realizację  zadania  „Budowa  sygnalizacji
świetlnej na drodze powiatowej 4701S – ul. Szpitalna w Czeladzi”

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej

19.

Projekt Nr 50 
w  sprawie: w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
oznaczonych numerami działek 81/4, 81/3, 50/1, 49/1, 48/1 arkusz mapy
11 o łącznej powierzchni 2127 m2 położonych przy ulicy Grodzieckiej w
Czeladzi 

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej

20.

Projekt Nr 51
w  sprawie:  wyrażenia  zgody  na  nabycie  do  gminnego  zasobu
nieruchomości działek oznaczonych numerami: 50/1  arkusz mapy 19,
102/2  arkusz  mapy  32,  145/26,  145/27  arkusz  mapy  13  o  łącznej
powierzchni 5071 m2 położonych w Czeladzi

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej

21.

Projekt Nr 52
w sprawie  zamiany części nieruchomości oznaczonej numerami działek
4/3,  5/3,  7/4  arkusz  mapy  26  położonej  w  pobliżu  ul.  Gdańskiej  w
Czeladzi stanowiącej własność Gminy Czeladź na część nieruchomości
oznaczonej numerem działki 6/2  arkusz mapy 26  położonej w okolicy
ulicy  Gdańskiej w Czeladzi oraz nieruchomości 38, 51, 53  arkusz mapy
27  położone  w  okolicy  ulicy  Małobądzkiej  w  Czeladzi  stanowiące
współwłasność osób fizycznych 

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej

22.
Projekt Nr 53
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  nieruchomości  stanowiących

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
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własność  Gminy  Czeladź  w  użytkowanie  na  rzecz  Czeladzkiego
Towarzystwa Budownictwa Społecznego – ZBK Sp. z o.o.

Przestrzennej

23.
Projekt Nr 54
w sprawie sprzedaży zabudowanej nieruchomości gruntowej oznaczonej
numerem  działki  10/19  arkusz  mapy  58  o  powierzchni   0,0739  ha
położonej przy ul. Rzemieślniczej  14 w Czeladzi.

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej

24.

Projekt Nr 66
w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały nr XXII/302/2016 Rady 
Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 lutego 2016r. W sprawie zwolnienia od 
podatku od nieruchomości budynków, w których wykonano remont 
elewacji

Komisja Finansowo
– Budżetowa 

25.

Projekt Nr 58
w  sprawie  stwierdzenia  braku  podstaw  do  wygaszenia  mandatu
Burmistrza Miasta Czeladź Pana Zbigniewa Szaleńca. 

26.
Projekt Nr 59
w sprawie stwierdzenia braku podstaw do wygaszenia mandatu radnej
Jolancie Moćko 

27.

Projekt Nr 60
w sprawie stwierdzenia braku podstaw do wygaszenia mandatu radnemu
Andrzejowi Mentel

28.

Projekt Nr 61
w sprawie stwierdzenia braku podstaw do wygaszenia mandatu radnej
Patrycji Juszczyk 

29.
Projekt Nr 62
w sprawie stwierdzenia braku podstaw do wygaszenia mandatu radnej
Monice Pawlik 

30.
Projekt Nr 63
w sprawie stwierdzenia braku podstaw do wygaszenia mandatu radnemu
Marcinowi Gadeckiemu 

31.
Projekt Nr 64
w sprawie stwierdzenia braku podstaw do wygaszenia mandatu radnemu
Waldemarowi Żak 

32.
Projekt Nr 65
w sprawie stwierdzenia braku podstaw do wygaszenia mandatu radnemu
Dariuszowi Pietrzykowskiemu 

33.
PROJEKT NR 67
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Będzińskiemu.

Komisja Finansowo
– Budżetowa 

34.
Projekt Nr 70
w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji 

Komisja Finansowo
– Budżetowa

35. Interpelacje i wnioski radnych

36. Korespondencja/informacje do wiadomości Rady

37. Sprawy bieżące

38. Zamkniecie obrad sesji.
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____________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________
Ustalenia- roUstalenia- ro    zz    strzygnięciastrzygnięcia    

Przebieg obrad:Przebieg obrad:

1 Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie  jej prawomocności.

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko  

2 Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.

Brak Brak 

3.3. Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesjiPrzyjęcie protokołów z poprzedniej sesji

Przyjęcie protokołu z sesji  z dnia 21 marca 2018r. – przyjęty bez uwag– przyjęty bez uwag

5.5. (B – Or. 0057.3.2018)
Informacja międzysesyjna za okres od 6 marca do 28 marca 2018r. 

Brak pytań Brak pytań 

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko  -   - 
Pozytywna opinia komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa Pozytywna opinia komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa 
Brak uwag pytań Brak uwag pytań 

7. Sprawozdanie z Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2017 rok  

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko  -   - 
Pozytywna opinia komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa Pozytywna opinia komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa 
Brak uwag pytań Brak uwag pytań 

8. Sprawozdanie z Realizacji w 2017 roku Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Miasta Czeladź na Lata 2016 – 2020

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko  -   - 
Pozytywna opinia komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa Pozytywna opinia komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa 
Brak uwag pytań Brak uwag pytań 

Temat Sesji  z planu pracy Rady Miejskiej

9. Sprawozdanie z realizacji zadań inwestycyjnych za 2017 rok                        

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko      
Pozytywna opinia Komisji  Rozwoju i Polityki Przestrzennej Pozytywna opinia Komisji  Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
Brak uwag i pytań Brak uwag i pytań 

10. Ocena stanu Bezpieczeństwa i porządku w mieście

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko  - brak pytań   - brak pytań 
Pozytywna opinia komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa Pozytywna opinia komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa 
Brak uwag pytańBrak uwag pytań

Projekty uchwał do rozpatrzenia:

11.
Projekt Nr 68
w sprawie zmian w Budżecie Miasta Czeladź na 2018 rok
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Przewodnicząca Jolanta Moćko – Przewodnicząca Jolanta Moćko – proszę Panią Skarbnik o wprowadzenie   proszę Panią Skarbnik o wprowadzenie   

Skarbnik Miasta Urszula Polak - Wałek – zwiększamy dochody bieżące o kwotę 3Skarbnik Miasta Urszula Polak - Wałek – zwiększamy dochody bieżące o kwotę 3  216216  097,00 zł ,  są to097,00 zł ,  są to

wpływy  środków z podatku od czynności cywilno – prawnych, zwrot podatki VAT za 2013 rok, dodatkowewpływy  środków z podatku od czynności cywilno – prawnych, zwrot podatki VAT za 2013 rok, dodatkowe

dochody z odszkodowania. dochody z odszkodowania. 

Prosimy o zwiększenie wydatków bieżących i majątkowych o kwotę 4Prosimy o zwiększenie wydatków bieżących i majątkowych o kwotę 4  016016  097,00 zł w podziale na wydatki097,00 zł w podziale na wydatki

bieżące  –  622bieżące  –  622  005,00  zł  ,  wydatki  majątkowe  43005,00  zł  ,  wydatki  majątkowe  43  833833  567,00  zł.  Jest  też  zmniejszenie  planu  o  kwotę567,00  zł.  Jest  też  zmniejszenie  planu  o  kwotę

800800  000,00 zł . Zwiększenie wydatków przestawia się następująco: 000,00 zł . Zwiększenie wydatków przestawia się następująco: 

55 000,00 zł, z przeznaczeniem na remont dachu Szpitalna 5b, koszty sądowe i komornicze, oraz  wydatki

majątkowe  w  wysokości  125 000,00  zł  z  przeznaczeniem  na  przygotowanie  programów  funkcjonalno-

użytkowych do planowanych w kolejnych latach inwestycji (dodatkowe dochody)

25 141,00 zł (wydatki bieżące) z przeznaczeniem na bieżące funkcjonowanie urzędu, w tym w szczególności

na pokrycie kosztów sądowych i komorniczych (dodatkowe dochody)

 50 000,00  zł  (wydatki  bieżące)  z  przeznaczeniem  na  wydatki  dotyczące  promocji  miasta  (dodatkowe

dochody)

25 000,00 zł, (wydatki bieżące) na sfinansowanie dodatkowych patroli Policji w okresie letnim (dodatkowe

dochody)

20 000,00 zł, (wydatki bieżące) na dotacje do Powiatu z przeznaczeniem na remonty i zakupy powiatowej

jednostki Państwowej Straży Pożarnej (dodatkowe dochody)

122 508,00  zł  (wydatki  bieżące  –  3 416,00  zł,  wydatki  majątkowe 119 092,00  zł)  z  przeznaczeniem na

bieżącą działalność placówek oświatowych oraz remont basenu w SP 5 (dodatkowe dochody)

72 000,00 zł  (wydatki  bieżące) z przeznaczeniem na bieżące funkcjonowanie DPS SENIOR (dodatkowe

dochody)

2 500 000,00  zł  (wydatki  majątkowe)  z  przeznaczeniem na  remont  alejek  i  amfiteatru  w  parku  Grabek

(dodatkowe dochody oraz przeniesienie między działami)

61 448,00 zł (wydatki bieżące) na konserwację oświetlenia ulicznego (dodatkowe dochody)

310 000,00 zł (wydatki bieżące) z przeznaczeniem na bieżącą działalność MZGK (dodatkowe dochody)

50 000,00 zł (wydatki majątkowe) z przeznaczeniem na wykonanie programu funkcjonalno - użytkowego

budynku MOSiR (dodatkowe dochody)

600 000,00 zł (wydatki majątkowe) z przeznaczeniem na wykonanie Bawialni dla dzieci w budynku MOSiR

(dodatkowe dochody)

To wszystkie zmiany 

Przewodnicząca Jolanta Moćko - Przewodnicząca Jolanta Moćko - 
Pozytywna opinia komisji Finansowo – Budżetowej Pozytywna opinia komisji Finansowo – Budżetowej 
Brak uwag i pytań Brak uwag i pytań 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 20
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 1
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 21
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RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L/ 643 /2018 

12.
Projekt Nr 69
w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 2018 -2030 

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko  - konsekwencja wcześniej podjętej uchwały   - konsekwencja wcześniej podjętej uchwały 
Pozytywna opinia komisji Finansowo – Budżetowej Pozytywna opinia komisji Finansowo – Budżetowej 
Brak uwag i pytań Brak uwag i pytań 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 20
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 1
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L/ 644 /2018 

13.
Projekt Nr 55
w sprawie: odwołania Skarbnika Miasta Czeladź

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko  -  może pan burmistrz   -  może pan burmistrz 

Burmistrz Miasta Zbigniew SzaleniecBurmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec  – złożyłem wniosek o odwołanie ze stanowiska skarbnika pani  – złożyłem wniosek o odwołanie ze stanowiska skarbnika pani

Urszuli Polak – Wałek , wyłącznie na jej  żądanie mimo próśb nie dała się  pani Urszula przekonać złożyłemUrszuli Polak – Wałek , wyłącznie na jej  żądanie mimo próśb nie dała się  pani Urszula przekonać złożyłem

wniosek i musimy go poddać pod głosowanie. wniosek i musimy go poddać pod głosowanie. 

Skarbnik Miasta Urszula Polak – WałekSkarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek – oddaję się w państwa ręce to państwo podejmujecie tą decyzje – oddaję się w państwa ręce to państwo podejmujecie tą decyzje

powiem,  że  ciężko  mi  było  podjąć  tą  decyzję,   ale  kiedy  trzeba  powiedzieć  dość.   W sumie  pracuję  powiem,  że  ciężko  mi  było  podjąć  tą  decyzję,   ale  kiedy  trzeba  powiedzieć  dość.   W sumie  pracuję  

w urzędzie 33 lata na stanowisku skarbnika 26 lat. Proszę o podjęcie tej uchwały Dojrzałam do tej decyzjiw urzędzie 33 lata na stanowisku skarbnika 26 lat. Proszę o podjęcie tej uchwały Dojrzałam do tej decyzji

Chciałam podziękować Wam wszystkim, którzy ze mną współpracowali,  ostatniemu Burmistrzowi bardzoChciałam podziękować Wam wszystkim, którzy ze mną współpracowali,  ostatniemu Burmistrzowi bardzo

dziękuję,  panią  burmistrz,  pani  sekretarz,  radnym  przewodniczącym  rady  Pani  Joli  i  pierwszemudziękuję,  panią  burmistrz,  pani  sekretarz,  radnym  przewodniczącym  rady  Pani  Joli  i  pierwszemu

przewodniczącemu   panu  Marianowi  Kicie  dziękuje  wszystkim,  z  którymi  na  przestrzeni  tych  latprzewodniczącemu   panu  Marianowi  Kicie  dziękuje  wszystkim,  z  którymi  na  przestrzeni  tych  lat

współpracowałam.  Mojemu wydziałowi, wszystkim dyrektorom naczelnikom – dziękuję bardzo. Osoba, którawspółpracowałam.  Mojemu wydziałowi, wszystkim dyrektorom naczelnikom – dziękuję bardzo. Osoba, która

mnie zastąpi w pełni mogę potwierdzić na to stanowisko jest godna i w pełni mnie zastąpi. Odchodzę wmnie zastąpi w pełni mogę potwierdzić na to stanowisko jest godna i w pełni mnie zastąpi. Odchodzę w

takim momencie, gdzie finanse są w dobrym stanie.takim momencie, gdzie finanse są w dobrym stanie.

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko  – dzisiaj mam dylemat powiem, że podpis pod odwołaniem nie jest miłe.  – dzisiaj mam dylemat powiem, że podpis pod odwołaniem nie jest miłe.

Szanuje wole pani skarbnik . Wniosek burmistrza  jest na wniosek  pani Urszuli  . Poddaje uchwale podSzanuje wole pani skarbnik . Wniosek burmistrza  jest na wniosek  pani Urszuli  . Poddaje uchwale pod

głosowanie głosowanie 

Marian KitaMarian Kita-  chciałbym żeby Pani dokończyła z nami tą kadencje w przeciwnym razie ja osobiście nie- chciałbym żeby Pani dokończyła z nami tą kadencje w przeciwnym razie ja osobiście nie

zagłosuje na odejście. zagłosuje na odejście. 

Skarbnik Miasta Urszula Polak –  WałekSkarbnik Miasta Urszula Polak –  Wałek  - proszę o podjęcie tej decyzji.    - proszę o podjęcie tej decyzji.  

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21 
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0
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ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 21
RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L/ 645 /2018 

Burmistrz Miasta Zbigniew SzaleniecBurmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec   -  najlepsza rekomendacja dla Pani Bogusławy Tanhojzer już tutaj   -  najlepsza rekomendacja dla Pani Bogusławy Tanhojzer już tutaj

padła ze strony Pani Urszuli więcej chyba nie ma co dodać bo jeśli pani Urszula rekomenduje to jest to osopadła ze strony Pani Urszuli więcej chyba nie ma co dodać bo jeśli pani Urszula rekomenduje to jest to oso --

ba godna na to stanowisko ja osobiście mogę się tylko podpisać pod tym wnioskiem. Proszę o podjęcieba godna na to stanowisko ja osobiście mogę się tylko podpisać pod tym wnioskiem. Proszę o podjęcie

uchwały  o  powołaniu  Pani  Bogusławy  Tanhojzer  na  stanowisko  Skarbnika  Miasta.  Pani  Tanhojzer  uchwały  o  powołaniu  Pani  Bogusławy  Tanhojzer  na  stanowisko  Skarbnika  Miasta.  Pani  Tanhojzer  

w samorządzie pracuje od wielu lat, była również skarbnikiem w gminie Mierzęcice ma doskonałe referencjew samorządzie pracuje od wielu lat, była również skarbnikiem w gminie Mierzęcice ma doskonałe referencje

i doświadczenie. A praca w naszym samorządzie pozwoliła jej poznać zagadnienia naszego miasta i myślę,i doświadczenie. A praca w naszym samorządzie pozwoliła jej poznać zagadnienia naszego miasta i myślę,

że będzie godnie zastępować dotychczasową panią skarbnik. że będzie godnie zastępować dotychczasową panią skarbnik. 

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko  - przystępujemy do głosowania   - przystępujemy do głosowania 

14.
Projekt Nr 56
w sprawie: powołania Skarbnika Miasta Czeladź

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0 
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania –  21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L/ 646 /2018 

Gratulacje oraz wręczenie kwiatów 

______________________________________________PRZERWA 40 min __________________________________________

Przewodnicząca Jolanta Moćko Przewodnicząca Jolanta Moćko – wznowienie obrad po przerwie – wznowienie obrad po przerwie 

15.
Projekt Nr 47
w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w
2017 roku

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko    
Pozytywna opinia komisji Polityki Społecznej Zdrowia i BezpieczeństwaPozytywna opinia komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa
Brak uwag i pytań Brak uwag i pytań 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania –  21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L/ 647 /2018 

16. 
.

Projekt Nr 49
w  sprawie:  przyjęcia  Raportu  z  realizacji  Miejskiej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów
Społecznych dla Miasta Czeladź na lata 2016-2022 za rok 2017

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko    
Pozytywna opinia komisji Polityki Społecznej Zdrowia i BezpieczeństwaPozytywna opinia komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa
Brak uwag i pytań Brak uwag i pytań 
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Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania –  21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L/ 648 /2018 

17 Projekt Nr 57
w sprawie: wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Czeladź do współpracy partnerskiej oraz
wspólnej  realizacji  projektu  ,,EKOLOGICZNE  GMINY:  BOBROWNIKI,  CZELADŹ  I
WOJKOWICE – ETAP 1”

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko    
Pozytywna opinia komisji   Rozwoju i Polityki Przestrzennej Pozytywna opinia komisji   Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
Brak uwag i pytań Brak uwag i pytań 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L /649/ 2018 

18. Projekt Nr 48
w sprawie:  wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Czeladź do partnerstwa z Powiatem
Będzińskim  oraz  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Powiatu  Będzińskiego  na  realizację
zadania  „Budowa  sygnalizacji  świetlnej  na  drodze  powiatowej  4701S  –  ul.  Szpitalna  w
Czeladzi”

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko    
Pozytywna opinia komisji   Rozwoju i Polityki Przestrzennej Pozytywna opinia komisji   Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
Brak uwag i pytań Brak uwag i pytań 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 20
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 1
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L /650/ 2018 

19. Projekt Nr 50
w sprawie:  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonych numerami
działek 81/4, 81/3, 50/1, 49/1, 48/1 arkusz mapy 11 o łącznej powierzchni 2127 m2 położonych
przy ulicy Grodzieckiej w Czeladzi 

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko    
Pozytywna opinia komisji   Rozwoju i Polityki Przestrzennej Pozytywna opinia komisji   Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
Brak uwag i pytań Brak uwag i pytań 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 
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Głosów „ZaZa”- 20
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 1 
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L /651/ 2018 

20. Projekt Nr 51
w  sprawie:  wyrażenia  zgody  na  nabycie  do  gminnego  zasobu  nieruchomości  działek
oznaczonych numerami: 50/1  arkusz mapy 19, 102/2 arkusz mapy 32, 145/26, 145/27 arkusz
mapy 13 o łącznej powierzchni 5071 m2 położonych w Czeladzi

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko    
Pozytywna opinia komisji   Rozwoju i Polityki Przestrzennej Pozytywna opinia komisji   Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
Brak uwag i pytań Brak uwag i pytań 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 19
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –2
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L /652/ 2018 

21. Projekt Nr 52
w sprawie:  zamiany części nieruchomości oznaczonej numerami działek 4/3, 5/3, 7/4 arkusz
mapy 26 położonej w pobliżu ul. Gdańskiej w Czeladzi stanowiącej własność Gminy Czeladź
na część  nieruchomości  oznaczonej  numerem działki  6/2   arkusz  mapy 26   położonej  w
okolicy ulicy  Gdańskiej w Czeladzi oraz nieruchomości 38, 51, 53  arkusz mapy 27 położone
w okolicy ulicy Małobądzkiej w Czeladzi stanowiące współwłasność osób fizycznych 

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko    
Pozytywna opinia komisji   Rozwoju i Polityki Przestrzennej Pozytywna opinia komisji   Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
Brak uwag i pytań Brak uwag i pytań 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 19
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 2
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L /653/ 2018 

22. Projekt Nr 53
w  sprawie:  wyrażenia  zgody  na  oddanie  nieruchomości  stanowiących  własność  Gminy
Czeladź  w użytkowanie  na rzecz Czeladzkiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego –
ZBK Sp. z o.o. 

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko    
Pozytywna opinia komisji   Rozwoju i Polityki Przestrzennej Pozytywna opinia komisji   Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
Brak uwag i pytań Brak uwag i pytań 
Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 20
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –1
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 21
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RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L /654/ 2018 

23. Projekt Nr 54
w sprawie:  sprzedaży  zabudowanej  nieruchomości  gruntowej  oznaczonej  numerem działki
10/19 arkusz mapy 58 o powierzchni  0,0739 ha położonej przy ul.  Rzemieślniczej   14 w
Czeladzi.

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko    
Pozytywna opinia komisji   Rozwoju i Polityki Przestrzennej Pozytywna opinia komisji   Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
Brak uwag i pytań Brak uwag i pytań 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L /655/ 2018 

24. Projekt Nr 66
w sprawie: ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały nr XXII/302/2016 Rady Miejskiej w Czeladzi 
z dnia 29 lutego 2016r. W sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości budynków, 
w których wykonano remont elewacji.

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko    
Pozytywna opinia komisji   Finansowo – BudżetowejPozytywna opinia komisji   Finansowo – Budżetowej
Brak uwag i pytań Brak uwag i pytań 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L /656/ 2018 

Przewodnicząca  Jolanta  MoćkoPrzewodnicząca  Jolanta  Moćko -  proszę  państwa  jesteśmy  w  bloku  uchwał  dotyczących  pisma  od -  proszę  państwa  jesteśmy  w  bloku  uchwał  dotyczących  pisma  od

Wojewody  Śląskiego  w  celu  zajęcie  stanowiska  przez  radę  i  wygaszenie  mandatów  burmistrzowi  orazWojewody  Śląskiego  w  celu  zajęcie  stanowiska  przez  radę  i  wygaszenie  mandatów  burmistrzowi  oraz

niektórym radnym. Proszę  pana mecenasa o wprowadzenie do tych projektów. niektórym radnym. Proszę  pana mecenasa o wprowadzenie do tych projektów. 

Mecenas Tomasz WójkowskiMecenas Tomasz Wójkowski -   może najpierw sytuacje  prawna pana burmistrza .  Z pisma wojewody -   może najpierw sytuacje  prawna pana burmistrza .  Z pisma wojewody

śląskiego  wynika,  że  wojewoda dała  radzie  pod rozwagę kwestie  ewentualnego naruszenia  przepisówśląskiego  wynika,  że  wojewoda dała  radzie  pod rozwagę kwestie  ewentualnego naruszenia  przepisów

prawa przez  burmistrza  i  naruszenie  przepisów  o  ograniczeniu  prowadzenia  działalności  gospodarczejprawa przez  burmistrza  i  naruszenie  przepisów  o  ograniczeniu  prowadzenia  działalności  gospodarczej

przez osoby pełniące funkcje publiczne. Dotyczy to konkretni dwóch przepisów tej ustawy. Pierwsza z tychprzez osoby pełniące funkcje publiczne. Dotyczy to konkretni dwóch przepisów tej ustawy. Pierwsza z tych

kwestii  dotyczy zasiadania przez Pana burmistrza  w Radzie Nadzorczej w Szpital  Miejski  w Sosnowcukwestii  dotyczy zasiadania przez Pana burmistrza  w Radzie Nadzorczej w Szpital  Miejski  w Sosnowcu

Sosnowiecki Szpital Miejski jest jednoosobową spółką gminy Sosnowiec, taką spółką w której gmina posiadaSosnowiecki Szpital Miejski jest jednoosobową spółką gminy Sosnowiec, taką spółką w której gmina posiada

całość udziałów. Z przepisów ustawy wynika, że zakaz zajmowania stanowisk nie dotyczy sytuacji  kiedycałość udziałów. Z przepisów ustawy wynika, że zakaz zajmowania stanowisk nie dotyczy sytuacji  kiedy

osoba  pełniąca  tą  funkcję  w  radzie  nadzorczej  do  tej  funkcji  została  przez  jednostkę  samorząduosoba  pełniąca  tą  funkcję  w  radzie  nadzorczej  do  tej  funkcji  została  przez  jednostkę  samorządu

terytorialnego. Tak miało to miejsce w tej sytuacji. Pan burmistrz został zgłoszony do pełnienia tej funkcjiterytorialnego. Tak miało to miejsce w tej sytuacji. Pan burmistrz został zgłoszony do pełnienia tej funkcji

przez gminę sosnowiec jako reprezentant jej interesów. Tym samym nie doszło tutaj do złamania przepisówprzez gminę sosnowiec jako reprezentant jej interesów. Tym samym nie doszło tutaj do złamania przepisów

ustawy, bo ona wyraźnie wskazuje w art. 6 ust 1, że jeśli jednostka samorządu zgłosi osobę , której dotyczyustawy, bo ona wyraźnie wskazuje w art. 6 ust 1, że jeśli jednostka samorządu zgłosi osobę , której dotyczy
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ustawa do zasiadania w radzie spółki to nie dochodzi do złamania prawa. Czy państwo macie pytania. ustawa do zasiadania w radzie spółki to nie dochodzi do złamania prawa. Czy państwo macie pytania. 

Wojciech MaćkowskiWojciech Maćkowski -  na podstawie ustawy o działalności leczniczej art. 41 ust 2. osoby są powoływane -  na podstawie ustawy o działalności leczniczej art. 41 ust 2. osoby są powoływane

jeśli  spełniają dwa warunki : wykształcenie wyższe, a ponadto musi spełniać jeden ze stałych warunkówjeśli  spełniają dwa warunki : wykształcenie wyższe, a ponadto musi spełniać jeden ze stałych warunków

wymienionych.  Zapytam czy  pan  burmistrz  spełnia  chociaż  jedne  z  tych  wymienionych  warunków.  Czywymienionych.  Zapytam czy  pan  burmistrz  spełnia  chociaż  jedne  z  tych  wymienionych  warunków.  Czy

posiada potwierdzenie zdania egzaminu przed komisją powołaną przez ministra ds. skarbu państwa. posiada potwierdzenie zdania egzaminu przed komisją powołaną przez ministra ds. skarbu państwa. 

Mecenas Tomasz Wójkowski -  Mecenas Tomasz Wójkowski -   nie chciałbym, abyśmy tutaj mylili dwie kwestie pismo wojewody mówi   nie chciałbym, abyśmy tutaj mylili dwie kwestie pismo wojewody mówi  

o  ewentualnej  odpowiedzialności  burmistrza  z  tytułu  naruszenia  przepisów  o  ograniczeniu  możliwościo  ewentualnej  odpowiedzialności  burmistrza  z  tytułu  naruszenia  przepisów  o  ograniczeniu  możliwości

wykonywania  funkcji  z  tytułu  funkcji  burmistrza  miasta  czeladź.  Pan  burmistrz  może  ponosićwykonywania  funkcji  z  tytułu  funkcji  burmistrza  miasta  czeladź.  Pan  burmistrz  może  ponosić

odpowiedzialność  tylko z tego tytułu , gdyby naruszał ustawowy zakaz łączenia  pewnego rodzaju funkcji.odpowiedzialność  tylko z tego tytułu , gdyby naruszał ustawowy zakaz łączenia  pewnego rodzaju funkcji.

Jeżeli chodzi o kompetencje i uprawnienia do zasiadania w radzie nadzorczej spółki komunalnej szpitalaJeżeli chodzi o kompetencje i uprawnienia do zasiadania w radzie nadzorczej spółki komunalnej szpitala

miejskiego  to  ustalenia  składu  rady  nadzorczej  jest  wyłączną  kompetencją  zgromadzenia  wspólników,miejskiego  to  ustalenia  składu  rady  nadzorczej  jest  wyłączną  kompetencją  zgromadzenia  wspólników,

właściciela, który o tym decyduje, analizuje i bada,  czy oni maja uprawnienia i kompetencje i może w tejwłaściciela, który o tym decyduje, analizuje i bada,  czy oni maja uprawnienia i kompetencje i może w tej

radzie nadzorczej zasiadać.  Nie jest to kwestia, którą zajmuje się wojewoda w tym piśmie, które przesłał doradzie nadzorczej zasiadać.  Nie jest to kwestia, którą zajmuje się wojewoda w tym piśmie, które przesłał do

rady  i  państwa  debata  tez  tego  nie  powinna  dotyczyć  tylko  bardziej  rady  w  sosnowcu.  Nie  jest  torady  i  państwa  debata  tez  tego  nie  powinna  dotyczyć  tylko  bardziej  rady  w  sosnowcu.  Nie  jest  to

kompetencja rady miejskiej w czeladzi. Państwo powinniście się zająć oceną , czy burmistrz gminy Czeladźkompetencja rady miejskiej w czeladzi. Państwo powinniście się zająć oceną , czy burmistrz gminy Czeladź

narusza  ustawowy  zakaz  łączenia  funkcji  burmistrza  i  członka  rady  nadzorczej.  Starałem  się  państwunarusza  ustawowy  zakaz  łączenia  funkcji  burmistrza  i  członka  rady  nadzorczej.  Starałem  się  państwu

wyjaśnić, ze tego zakazu burmistrz nie narusza z tej przyczyny, że ustawa wyraźnie wskazuje wyjątek dlawyjaśnić, ze tego zakazu burmistrz nie narusza z tej przyczyny, że ustawa wyraźnie wskazuje wyjątek dla

takich sytuacji. takich sytuacji. 

Wojciech Maćkowski -Wojciech Maćkowski -  w wyjaśnieniu, które pan burmistrz złożył pisze pan, że odbył pan kurs.  Nie ma  w wyjaśnieniu, które pan burmistrz złożył pisze pan, że odbył pan kurs.  Nie ma

czegoś  takiego   jak  wymagany  prawem  kurs  członków  rady  nadzorczej.  Trzeba  mieć  zdany  egzaminczegoś  takiego   jak  wymagany  prawem  kurs  członków  rady  nadzorczej.  Trzeba  mieć  zdany  egzamin

państwowy przed ministrem skarbu państwa. Sam mam otrzymuje się dyplom i to upoważnia do zasiadaniapaństwowy przed ministrem skarbu państwa. Sam mam otrzymuje się dyplom i to upoważnia do zasiadania

w radzie nadzorczej. Czy posiada pan taki dyplom lub spełnia pan któryś z tych warunków. w radzie nadzorczej. Czy posiada pan taki dyplom lub spełnia pan któryś z tych warunków. 

Burmistrz Miasta Zbigniew SzaleniecBurmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – pani przewodnicząca ja będę się trzymał się tematu , który dzisiaj – pani przewodnicząca ja będę się trzymał się tematu , który dzisiaj

rozpatrujemy czyli uchylenia mandatu. Nie będę ułatwiał panu radnemu zadania można sobie poszukać  rozpatrujemy czyli uchylenia mandatu. Nie będę ułatwiał panu radnemu zadania można sobie poszukać  

w ministerstwie skarbu. Panie mecenasie dlaczego mamy podejmować uchwałę, która ma podkreślać, że jaw ministerstwie skarbu. Panie mecenasie dlaczego mamy podejmować uchwałę, która ma podkreślać, że ja

prawa nie łamię, gdyby pan mógł wyjaśnić to bardzo proszę.  prawa nie łamię, gdyby pan mógł wyjaśnić to bardzo proszę.  

Mecenas Tomasz Wójkowski Mecenas Tomasz Wójkowski – ustawa kodeks wyborczy wprost nie przewiduje przyjmowania negatywnych– ustawa kodeks wyborczy wprost nie przewiduje przyjmowania negatywnych

uchwał. Natomiast pan wojewoda zwrócił  się do rady miasta o zajęcie stanowiska. Rada miasta zajmujeuchwał. Natomiast pan wojewoda zwrócił  się do rady miasta o zajęcie stanowiska. Rada miasta zajmuje

stanowisko w formie uchwał i nie ma innej możliwości by wyraziła swoje stanowisko. Uzasadnionym jeststanowisko w formie uchwał i nie ma innej możliwości by wyraziła swoje stanowisko. Uzasadnionym jest

podjąć takie uchwały.podjąć takie uchwały.

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko  - Dokładnie tak bo wojewoda prosi rade,  a nie poszczególnych radnych.   - Dokładnie tak bo wojewoda prosi rade,  a nie poszczególnych radnych. 

Inaczej trudno byłoby nam zająć stanowisko. Inaczej trudno byłoby nam zająć stanowisko. 

Kamil KowalikKamil Kowalik – czy ten temat był omawiany na jakiejś komisji.  – czy ten temat był omawiany na jakiejś komisji. 

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko - nie był omawiany na komisji natomiast wszyscy radni otrzymali wszystkie - nie był omawiany na komisji natomiast wszyscy radni otrzymali wszystkie

materiały dlatego jest pan mecenasi odpowiada na wszystkie  pytania. materiały dlatego jest pan mecenasi odpowiada na wszystkie  pytania. 

Stanisław Pisarek Stanisław Pisarek – panie burmistrzu proszę odpowiedzieć na pytanie jaka jest pana intencja zasiadania – panie burmistrzu proszę odpowiedzieć na pytanie jaka jest pana intencja zasiadania 

w  tej radzie  ma pan sentyment ja to rozumiem, przecież ma pan tutaj godziwe wynagrodzenie. Jakie jestw  tej radzie  ma pan sentyment ja to rozumiem, przecież ma pan tutaj godziwe wynagrodzenie. Jakie jest

pana wynagrodzenie w radzi i  mamy tutaj też podobną sytuacje z panią wiceburmistrz bo w jakimś sensiepana wynagrodzenie w radzi i  mamy tutaj też podobną sytuacje z panią wiceburmistrz bo w jakimś sensie

już nadzoruje ZIK będąc zastępcą ds. komunalnych, a dodatkowo jest przewodniczącą rady nadzorczej.już nadzoruje ZIK będąc zastępcą ds. komunalnych, a dodatkowo jest przewodniczącą rady nadzorczej.

Jeżeli  poddawana jest  pod wątpliwość sprawa pana Szaleńca to w przypadku pani  Dmitruk chodzi  mi  Jeżeli  poddawana jest  pod wątpliwość sprawa pana Szaleńca to w przypadku pani  Dmitruk chodzi  mi  
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o sprawę moralną i prawną. o sprawę moralną i prawną. 

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec –Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – wiem wiem, , że panowie chcieliby toczyć debatę na ten temat, proponujeże panowie chcieliby toczyć debatę na ten temat, proponuje

skupić się na podjęciu uchwały, a nie na moralnych kwestiach bo ja nie mam obowiązku tłumaczyć się  skupić się na podjęciu uchwały, a nie na moralnych kwestiach bo ja nie mam obowiązku tłumaczyć się  

z tego skoro nie łamie prawa. z tego skoro nie łamie prawa. 

Wojciech Maćkowski – z punktu widzenia prawa czy ma pan stosowne uprawnienia do zasiadania w radzieWojciech Maćkowski – z punktu widzenia prawa czy ma pan stosowne uprawnienia do zasiadania w radzie

nadzorczej. nadzorczej. 

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec  - Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec  - Tego nie dotyczy przedmiot uchwały Tego nie dotyczy przedmiot uchwały 

Przewodnicząca Jolanta Moćko – Przewodnicząca Jolanta Moćko – już raz pan zadał to pytanie pan burmistrz odpowiedział , do tych uchwałjuż raz pan zadał to pytanie pan burmistrz odpowiedział , do tych uchwał

prowadzona jest ta dyskusja. prowadzona jest ta dyskusja. 

Kamil Kowalik – ja się już pogubiłem pani przewodnicząca mówi jesteśmy tutaj dzisiaj rozmawiajmy, panKamil Kowalik – ja się już pogubiłem pani przewodnicząca mówi jesteśmy tutaj dzisiaj rozmawiajmy, pan

burmistrz mówi to nie jest miejsce do dyskusji, wiec zdecydujcie się państwo. burmistrz mówi to nie jest miejsce do dyskusji, wiec zdecydujcie się państwo. 

Przewodnicząca Jolanta Moćko Przewodnicząca Jolanta Moćko – pan ma prawo zadawać pytania, pan burmistrz odpowiadał, a to że pan– pan ma prawo zadawać pytania, pan burmistrz odpowiadał, a to że pan

nie  jest  zadowolony  to  ja  nie  jestem  w  stanie  zadośćuczynić  pana  oczekiwaniom.  Przechodzimy  donie  jest  zadowolony  to  ja  nie  jestem  w  stanie  zadośćuczynić  pana  oczekiwaniom.  Przechodzimy  do

głosowania.głosowania.

25. Projekt Nr 58
w sprawie: stwierdzenia braku podstaw do wygaszenia mandatu Burmistrza Miasta Czeladź 
Pana Zbigniewa Szaleńca.

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –3
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0 
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L /657/ 2018 

Przewodnicząca  Jolanta  MoćkoPrzewodnicząca  Jolanta  Moćko –  blok  uchwał  dotyczących  radnych  poproszę  pana –  blok  uchwał  dotyczących  radnych  poproszę  pana

Wiceprzewodniczącego  o  poprowadzenie  sesji  ,  gdyż  pierwsza  uchwała  dotyczy  mojej  osoby.   PanieWiceprzewodniczącego  o  poprowadzenie  sesji  ,  gdyż  pierwsza  uchwała  dotyczy  mojej  osoby.   Panie

mecenasie proszę o wprowadzenie. mecenasie proszę o wprowadzenie. 

Mecenas Tomasz Wójkowski – Mecenas Tomasz Wójkowski – drugie wątpliwości pana wojewody dotyczą radnych zasiadających w radziedrugie wątpliwości pana wojewody dotyczą radnych zasiadających w radzie

miasta Czeladź . Wątpliwości wojewody dot.  art. 24 f ustawy o samorządzie gminnym z którego wynika, zemiasta Czeladź . Wątpliwości wojewody dot.  art. 24 f ustawy o samorządzie gminnym z którego wynika, ze

radni  nie  mogą  prowadzić  działalności  gospodarczej  na  własny  rachunek  z  wykorzystaniem  mieniaradni  nie  mogą  prowadzić  działalności  gospodarczej  na  własny  rachunek  z  wykorzystaniem  mienia

komunalnego gminy, w której radny uzyskała mandat, a także zarządzać taką działalnością. Wątpliwościkomunalnego gminy, w której radny uzyskała mandat, a także zarządzać taką działalnością. Wątpliwości

pana wojewody wynikają z faktu, że kilkoro radnych zasiada we władzach stowarzyszenia Wspólnie dlapana wojewody wynikają z faktu, że kilkoro radnych zasiada we władzach stowarzyszenia Wspólnie dla

Czeladzi . Sytuacja prawna tych osób nie jest taka sama bo część z radnych zasiada w zarządzie togoCzeladzi . Sytuacja prawna tych osób nie jest taka sama bo część z radnych zasiada w zarządzie togo

stowarzyszenia , a część w organie nadzoru. Te osoby, które zasiadają w organie nadzoru nie zarządzająstowarzyszenia , a część w organie nadzoru. Te osoby, które zasiadają w organie nadzoru nie zarządzają

działalnością stowarzyszenia , więc zarzuty w stosunku do tych osób są bezpodstawne. Te osoby, któredziałalnością stowarzyszenia , więc zarzuty w stosunku do tych osób są bezpodstawne. Te osoby, które

zasiadają w zarządzie w mojej ocenie również nie łamią prawa , z tej przyczyny, że warunkiem koniecznymzasiadają w zarządzie w mojej ocenie również nie łamią prawa , z tej przyczyny, że warunkiem koniecznym

dla  naruszenia  tego  przepisu  jest  aby  działalność,  którą  zarządzają  była  poi  pierwsze  działalnościądla  naruszenia  tego  przepisu  jest  aby  działalność,  którą  zarządzają  była  poi  pierwsze  działalnością

gospodarczą, a po drugie była z wykorzystaniem mienia gminy. Stowarzyszenie Wspólnie dla Czeladzi niegospodarczą, a po drugie była z wykorzystaniem mienia gminy. Stowarzyszenie Wspólnie dla Czeladzi nie

prowadzi  działalności  gospodarczej  nie  jest  wpisane  do  rejestru  przedsiębiorców ,  a  nawet  statut  tegoprowadzi  działalności  gospodarczej  nie  jest  wpisane  do  rejestru  przedsiębiorców ,  a  nawet  statut  tego

stowarzyszenia nie przewiduje prowadzenia działalności gospodarczej. Tym samy nie ma podstaw do tego,stowarzyszenia nie przewiduje prowadzenia działalności gospodarczej. Tym samy nie ma podstaw do tego,
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żeby stwierdzić , że radni naruszają przepisy prawa. żeby stwierdzić , że radni naruszają przepisy prawa. 

Wojciech MaćkowskiWojciech Maćkowski –  Dziwię się, że  tego nie było na żadnej komisji to tak jak z nie odczytaniem tego –  Dziwię się, że  tego nie było na żadnej komisji to tak jak z nie odczytaniem tego

pisma bo jeśli stowarzyszenie nie prowadzi działalności to nie było by podstaw do dyskusji. pisma bo jeśli stowarzyszenie nie prowadzi działalności to nie było by podstaw do dyskusji. 

Marian KitaMarian Kita – dzisiaj  została  złamana solidarność radnych urzędu łącznie z burmistrzem . Solidarność – dzisiaj  została  złamana solidarność radnych urzędu łącznie z burmistrzem . Solidarność

przez całe kadencje polegały na tym, ze my między sobą możemy się kłócić, szanować natomiast radniprzez całe kadencje polegały na tym, ze my między sobą możemy się kłócić, szanować natomiast radni

nigdy nie występowali przeciwko sobie szczególnie wtedy, kiedy były pisma z zewnątrz. Nie musimy taknigdy nie występowali przeciwko sobie szczególnie wtedy, kiedy były pisma z zewnątrz. Nie musimy tak

samo uważać, ale szacunek jaki otrzymujemy od suwerena nie powinien nam przyćmić tych spraw Paniesamo uważać, ale szacunek jaki otrzymujemy od suwerena nie powinien nam przyćmić tych spraw Panie

mecenasie co znaczy, że wojewoda pisze, a my musimy odpowiadać. Jakich czasów dzisiaj dożyliśmy, żemecenasie co znaczy, że wojewoda pisze, a my musimy odpowiadać. Jakich czasów dzisiaj dożyliśmy, że

wszelkiego rodzaju  anonimy piszą i  wszczyna się  całą  procedurę.  Składam do państwa apel,  kadencjewszelkiego rodzaju  anonimy piszą i  wszczyna się  całą  procedurę.  Składam do państwa apel,  kadencje

szybko mijają, abyśmy wzajemnie się szanowali. Kadencja minie, a państwo zostaniecie. szybko mijają, abyśmy wzajemnie się szanowali. Kadencja minie, a państwo zostaniecie. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Dominik  PenarWiceprzewodniczący  Rady  Dominik  Penar -  Zgadzam  się  z  głosem  pana  Mariana  jest  to  ludzkie   -  Zgadzam  się  z  głosem  pana  Mariana  jest  to  ludzkie  

i zwyczajne każdy z nas jest człowiekiem. Przystępujemy do głosowania i zwyczajne każdy z nas jest człowiekiem. Przystępujemy do głosowania 

Jolanta Moćko nie bierze udziału w głosowaniu Jolanta Moćko nie bierze udziału w głosowaniu 

26. Projekt Nr 59
w sprawie: stwierdzenia braku podstaw do wygaszenia mandatu radnej Jolancie Moćko

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0 
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 21 

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L /658/ 2018  

Radny Kamil Kowalik i Wojciech Maćkowski – wyłączyli się z głosowania nad uchwałami dot. radnych. 

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko  kolejny projekt   kolejny projekt 

Andrzej Mentel nie bierze udziału w głosowaniu Andrzej Mentel nie bierze udziału w głosowaniu 

27. Projekt Nr 60
w sprawie: stwierdzenia braku podstaw do wygaszenia mandatu radnemu Andrzejowi Mentel

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 18 
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L /659/ 2018  

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko    

Patrycja Juszczyk nie bierze udziału w głosowaniu Patrycja Juszczyk nie bierze udziału w głosowaniu 

28. Projekt Nr 61
w sprawie: stwierdzenia braku podstaw do wygaszenia mandatu radnej Patrycji Juszczyk 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 
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Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L /660/ 2018  

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko    

Monika Pawlik nie bierze udziału w głosowaniu Monika Pawlik nie bierze udziału w głosowaniu 

29. Projekt Nr 62
w sprawie: stwierdzenia braku podstaw do wygaszenia mandatu radnej Monice Pawlik  

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 21 

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L /661/ 2018 

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko    

Marcin Gadecki – nie bierze udziału w głosowaniu Marcin Gadecki – nie bierze udziału w głosowaniu 

30. Projekt Nr 63
w  sprawie:  stwierdzenia  braku  podstaw  do  wygaszenia  mandatu  radnemu  Marcinowi
Gadeckiemu  

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L /662/ 2018 

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko    

Waldemar Żak – nie bierze udziału w głosowaniu Waldemar Żak – nie bierze udziału w głosowaniu 

31. Projekt Nr 64
w sprawie: stwierdzenia braku podstaw do wygaszenia mandatu radnemu Waldemarowi Żak  

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L /663/ 2018 

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko
    
Dariusz Pietrzykowski nie bierze udziału w głosowaniu Dariusz Pietrzykowski nie bierze udziału w głosowaniu 

32. Projekt Nr 65
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w  sprawie:  stwierdzenia  braku  podstaw  do  wygaszenia  mandatu  radnemu  Dariuszowi
Pietrzykowskiemu   

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” –0  
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 21    

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L /664/ 2018 

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko  - kolejny projekt   - kolejny projekt 

33. Projekt Nr 67
w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Będzińskiemu

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko    
Pozytywna opinia komisji Finansowo – Budżetowej Pozytywna opinia komisji Finansowo – Budżetowej 
Brak uwag i pytań Brak uwag i pytań 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 20
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 20 

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L /665/ 2018 

34. Projekt Nr 70
w sprawie: przekazania środów finansowych dla Policji 

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko    
Pozytywna opinia komisji Finansowo – Budżetowej Pozytywna opinia komisji Finansowo – Budżetowej 
Brak uwag i pytań Brak uwag i pytań 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 19
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –1
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0 
ObecnychObecnych na Sali w trakcie głosowania – 20

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – L /666/ 2018 

35.35. Interpelacje  i wnioski radnych Interpelacje  i wnioski radnych 

Stanisław Pisarek ( 6 punktów) pisemnie   Stanisław Pisarek ( 6 punktów) pisemnie   B- RM.0003.36.2018B- RM.0003.36.2018  

1.1. Brynica – proszę o sprawdzenie źródeł zanieczyszczenia rzeki korytem przy ul. Saturnowskiej.  Brynica – proszę o sprawdzenie źródeł zanieczyszczenia rzeki korytem przy ul. Saturnowskiej.  

Odp. Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – jeśli chodzi o Brynicę to niech pan sobie nie przypisujeOdp. Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – jeśli chodzi o Brynicę to niech pan sobie nie przypisuje

zasług, że to pan pierwszy odkrył źródło i walczy pan o likwidację tego źródła. Bo miasto od 25 latzasług, że to pan pierwszy odkrył źródło i walczy pan o likwidację tego źródła. Bo miasto od 25 lat
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walczy  siłami  Zakładu  Inżynierii  Komunalnej  i  wielu  moich  poprzedników  usunęło  wiele  źródełwalczy  siłami  Zakładu  Inżynierii  Komunalnej  i  wielu  moich  poprzedników  usunęło  wiele  źródeł

spływu ścieków. I  całe miasto przejmując te ścieki  w kolektor wydano na to mnóstwo pieniędzy,spływu ścieków. I  całe miasto przejmując te ścieki  w kolektor wydano na to mnóstwo pieniędzy,

których nikt nie widział bo jest w ziemi i ta woda jest czystsza niż była 10 -15 lat temu. Są jeszczektórych nikt nie widział bo jest w ziemi i ta woda jest czystsza niż była 10 -15 lat temu. Są jeszcze

pozostałości zwłaszcza po osiedlach górniczych tam , gdzie nam nie przekazano sieci kanalizacyjnej.pozostałości zwłaszcza po osiedlach górniczych tam , gdzie nam nie przekazano sieci kanalizacyjnej.

Jest to sprawa ważna zajęliśmy się tym i z tego co nam powiedziano są to najprawdopodobniej ściekiJest to sprawa ważna zajęliśmy się tym i z tego co nam powiedziano są to najprawdopodobniej ścieki

ze Spółki Restrukturyzacji Kopalń oni nam nie przekazali tej kanalizacji dalej ją użytkują. Nie da sięze Spółki Restrukturyzacji Kopalń oni nam nie przekazali tej kanalizacji dalej ją użytkują. Nie da się

teraz  tak  zrobić,  żeby  odcięli  te  ścieki  trzeba  w  kolejnym  etapie,  a  wiem  ,  że  w  programieteraz  tak  zrobić,  żeby  odcięli  te  ścieki  trzeba  w  kolejnym  etapie,  a  wiem  ,  że  w  programie

inwestycyjnym  na  następne  lata  są  zapisane  ulice  te  na  starych  piaskach  skanalizowanie  ichinwestycyjnym  na  następne  lata  są  zapisane  ulice  te  na  starych  piaskach  skanalizowanie  ich

przejęcie. Tym elementem niezbędnym do tego, żeby przejąć te ścieki z ul. 3 – go kwietnia jest taprzejęcie. Tym elementem niezbędnym do tego, żeby przejąć te ścieki z ul. 3 – go kwietnia jest ta

robota, którą zaplanowaliśmy rok temu tam trzeba zrobić specjalną przepompownie, która będzierobota, którą zaplanowaliśmy rok temu tam trzeba zrobić specjalną przepompownie, która będzie

dawała możliwość przejęcia tych ścieków. Jest nadzieja, że jeszcze w tej kadencji lub na początkudawała możliwość przejęcia tych ścieków. Jest nadzieja, że jeszcze w tej kadencji lub na początku

kolejnej  kadencji  nasze  miasto  zrobi  kolejny  krok,  żeby  przynajmniej  u  nas  ta  woda  nie  byłakolejnej  kadencji  nasze  miasto  zrobi  kolejny  krok,  żeby  przynajmniej  u  nas  ta  woda  nie  była

zanieczyszczona. Jestem za tym, żeby tą rzekę oczyszczać. zanieczyszczona. Jestem za tym, żeby tą rzekę oczyszczać. 

2.2. Oświetlenie placu zabaw w parku Jordan. Kto finansował miasto, czy podmiot zewnętrzny?Oświetlenie placu zabaw w parku Jordan. Kto finansował miasto, czy podmiot zewnętrzny?

Odp. Prywatny przedsiębiorca nam to zafundował dwie lamy,  które mają świecić na przemian   Odp. Prywatny przedsiębiorca nam to zafundował dwie lamy,  które mają świecić na przemian   

i chronić park przed dewastacją w okresie późno wieczornym  ponieważ ten park niszczono nami chronić park przed dewastacją w okresie późno wieczornym  ponieważ ten park niszczono nam

nocą.  Więc  zamontowaliśmy  tam  dwie  lampy,  żeby  kamera  mogła  obserwować.  Odniosło  tonocą.  Więc  zamontowaliśmy  tam  dwie  lampy,  żeby  kamera  mogła  obserwować.  Odniosło  to

pozytywny  skutek  bo  od  tego  momentu  nie  mamy  tam  większych  szkód.  Proszę  wszystkimpozytywny  skutek  bo  od  tego  momentu  nie  mamy  tam  większych  szkód.  Proszę  wszystkim

tłumaczyć, że ten park nie ma oświetlenia, ale te dwie lamy słoneczne świecą tylko kilka godzin natłumaczyć, że ten park nie ma oświetlenia, ale te dwie lamy słoneczne świecą tylko kilka godzin na

tyle na  ile się naładuję, a mają za zadanie podświetlać na tyle, żeby kamera mogła uchwycić widoktyle na  ile się naładuję, a mają za zadanie podświetlać na tyle, żeby kamera mogła uchwycić widok

tego naszego placu zabaw. tego naszego placu zabaw. 

            3. Oświetlenie w Parku na os. Musiała (ciemno) i na ul. Podwalnej (świeci ludziom w okna) . Jakie plany?3. Oświetlenie w Parku na os. Musiała (ciemno) i na ul. Podwalnej (świeci ludziom w okna) . Jakie plany?

Odp.  – Odp.  – brak odpowiedzi brak odpowiedzi 

4.Jaki jest w naszym mieście koszt oświetlenia ulic?4.Jaki jest w naszym mieście koszt oświetlenia ulic?

Odp.  - brak odpowiedzi Odp.  - brak odpowiedzi 

            5. Woda jaki jest koszt nabycia m³  wody z GPW Jaki jest koszt uzyskania „naszego”m³ 5. Woda jaki jest koszt nabycia m³  wody z GPW Jaki jest koszt uzyskania „naszego”m³ 

Odp.  Odpowiem na piśmie. Koszty wody gdybyśmy wybudowali oczyszczalnię  lub zmiękczalnie toOdp.  Odpowiem na piśmie. Koszty wody gdybyśmy wybudowali oczyszczalnię  lub zmiękczalnie to

1,80  zł   będziemy kupować po  2,09  zł.  Normalnie  sprzedawana  jest  po 2,29  zł  my  mamy rabat,1,80  zł   będziemy kupować po  2,09  zł.  Normalnie  sprzedawana  jest  po 2,29  zł  my  mamy rabat,

dokładne koszty podam na piśmie.dokładne koszty podam na piśmie.

6.6. Jaka jest wysokość wynagrodzenia przewodniczącej Rady Nadzorczej ZIK Sp. z o.o. Jaka jest wysokość wynagrodzenia przewodniczącej Rady Nadzorczej ZIK Sp. z o.o. 

Odp. Jest w Oświadczeniu Majątkowym proszę sobie znaleźć. Odp. Jest w Oświadczeniu Majątkowym proszę sobie znaleźć. 

            7. Czy Pan Burmistrz był członkiem PZPR, Jeśli tak to kiedy i jakie pełnił pan funkcje , czy pracowała pan7. Czy Pan Burmistrz był członkiem PZPR, Jeśli tak to kiedy i jakie pełnił pan funkcje , czy pracowała pan

w instytucjach lub był członkiem organizacji wspierających system komunistyczny w Polsce np. LOK, MO,w instytucjach lub był członkiem organizacji wspierających system komunistyczny w Polsce np. LOK, MO,

ORMO, FJN czy innych? ORMO, FJN czy innych? 

  Odp. Nie ułatwię panu radnemu tego zadania. Proszę szukać. Odp. Nie ułatwię panu radnemu tego zadania. Proszę szukać. 

Przewodnicząca Jolanta Moćko Przewodnicząca Jolanta Moćko – kolejny punkt – kolejny punkt 

36.36. Korespondencja /informacje do wiadomości Rady

1.1. Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego w sprawie dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej  Św.Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego w sprawie dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej  Św.
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Stanisława Biskupa i Męczennika w Czeladzi  w wysokości 270Stanisława Biskupa i Męczennika w Czeladzi  w wysokości 270  000,00 zł 000,00 zł 

2.2. Wydział Finansowo – Budżetowy – Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2017 rok Wydział Finansowo – Budżetowy – Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2017 rok 

3.3. Wydział  Spraw  Obywatelskich  –  w  sprawie  wyznaczenia  od  1  –  do  3  radnych  w  charakterzeWydział  Spraw  Obywatelskich  –  w  sprawie  wyznaczenia  od  1  –  do  3  radnych  w  charakterze

członków zespołu  ( Zofia Bazańska , Ewa Fronczek , Irena Owczarz, Dariusz Pietrzykowski) członków zespołu  ( Zofia Bazańska , Ewa Fronczek , Irena Owczarz, Dariusz Pietrzykowski) 

4.4. Prezes RIO – w sprawie skierowania do burmistrza wystąpienia pokontrolnego.Prezes RIO – w sprawie skierowania do burmistrza wystąpienia pokontrolnego.

5.5. Prezydenta Miasta Dąbrowa Górnicza – zaproszenie na Turniej Bowlingowi o Puchar PrezydentaPrezydenta Miasta Dąbrowa Górnicza – zaproszenie na Turniej Bowlingowi o Puchar Prezydenta

Miasta.Miasta.

6.6. Wniosek Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – Wniosek Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – B-RM.0014.3.2018B-RM.0014.3.2018  

37. Sprawy bieżące  

Burmistrz Miasta Zbigniew SzaleniecBurmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec –  zapraszam państwa na obchody 3 – go Maja . Msza Św.  o godz. –  zapraszam państwa na obchody 3 – go Maja . Msza Św.  o godz.

10 potem pod  spotkanie pod pomnikiem. 10 potem pod  spotkanie pod pomnikiem. 

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko – proszę chętnych o zgłaszanie się do pocztu sztandarowego  – proszę chętnych o zgłaszanie się do pocztu sztandarowego 

38. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Jolanta MoćkoPrzewodnicząca Jolanta Moćko – po wyczerpaniu  porządku zamykam obrady sesji.   – po wyczerpaniu  porządku zamykam obrady sesji.  

Prowadzący obrady :Prowadzący obrady :
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Czeladzi Przewodnicząca Rady Miejskiej w Czeladzi 

mgr Jolanta Moćko                   mgr Jolanta Moćko                   

W załaczneniu: 
1. Porządek obrad
2. Zawiadomienie o zwołaniu sesji 
3. Lista obecności, 
4. wydruki z wynikami głosowania nad projektami uchwał 
5. informacja międzysesyjna Burmistrza dla Rady Miejskiej
----------------------

 Protokół został napisany, dnia:  
 Protokolant : Joanna Kwarciana
 Protokół, został  przedstawiony Radzie na sesji, dnia 
 Protoków  udostępniony w BIP, dnia 
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